
Referat af afd. bestyrelsesmøde d. 6-2-24        

Tilstede: Hans Henrik, Hanne og Kirsten 

 

1) Referat fra 9-1-24 blev endelig godkendt. 

2) Intet nyt fra ØB/ Lejerbo 
Udover orienteringen om, at afd. bestyrelsen fremover skal sende regninger til 

bogholderiet. 

 

3) Intet nyt referat fra Organisationsbestyrelsen 

4) Ingen indkomne forslag. 

 

5) Opgaver siden sidst: 
- Vi checker op på, hvor den nye sneskovl bliver af. 

- Vi sender en skriftlig kritik af snerydningen videre til Stefan/ Tommy,- som sender den 

videre til snerydningsfirmaet. 

 

6) Kontaktoplysninger til afd. bestyrelsen.  
Vi aftalte, hvilke kontaktoplysninger der skal med på Moselundens hjemmeside. 

 

7) Organisationsbestyrelsens opfordrer afdelingerne til at lave et 

råderetskatalog. 
Til næste møde sætter os ind i, hvilke fordele og muligheder der ligger heri. 

 

 

Evt.: 
- Siden sidst er der flyttet flere familier ind i kvarteret, i 8B, 8C og i 12C. Velkommen til 

jer alle. Vi håber, at I falder godt til i Moselunden.  

 

- Sidst i februar kommer en seddel op i vaskehuset og glasburet med datoer for årets 

storskralds-afhentning 

 

- Næste afd. bestyrelsesmøder er d. 5-3-24 og d. 9-4-24. Begge dage kl. 10. 

 

For referat,- Kirsten 

 

Månedens Citat: Hvad du dag til dag nyder, er din rigdom  


